
Protokoll fra årsmøte 2018 i FIL AKS- 77

Protokoll fra årsmøte i FILAKS-77.

Årsmøtet ble avholdt på Knarvik Ungdomsskole 18.02.2018

Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede

Styret redegjorde for det antall personer som var til stede ved oppstart av årsmøtet som

styret anså for stemmeberettigete.

Følgende hadde ordet i saken: Erlend Vik

Vedtak: Årsmøtet godkjente følgende antall stemmeberettigede medlemmer: 18.

Enstemmig vedtatt.

Sak 2 Godkjenning av innkalling

Styret fremla forslag om at innkallingen ble godkjent.

Følgende hadde ordet i saken: Erlend Vik

Vedtak: Årsmøtet godkjente innkallingen.

Enstemmig vedtatt.

Sak 3 Godkjenning av sakliste

Styret fremla forslag til sakliste for godkjenning av årsmøtet.

Følgende hadde ordet i saken: Erlend Vik

Årsmøtet godkjente følgende sakliste:

Enstemmig vedtatt.

Sak 4 Godkjenning av forretningsorden

Styret fremla forslag til forretningsorden for godkjenning av årsmøtet.

Følgende hadde ordet i saken: Erlend Vik

Vedtak: Årsmøtet godkjente følgende forretningsorden:

Enstemmig vedtatt.

Sak 5 Valg av dirigent
Styret foreslo Erlend Vik som dirigent.

Følgende hadde ordet i saken: Erlend Vik

Vedtak: Årsmøtet valgte Erlend Vik som dirigent.

Enstemmig vedtatt.

Sak 6 Valg av referent
Styret foreslo Ørjan Svendsen som referent.

Følgende hadde ordet i saken: Enstemmig vedtatt.

Vedtak: Årsmøtet valgte Ørjan Svendsen som referent.

Enstemmig vedtatt.

Sak 7 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen

Styret foreslo Arne Reigstad og Marit Aase til å underskrive protokollen.

Følgende hadde ordet i saken: John Flatøy, Erlend Vik og Marit Aase.

Vedtak: Årsmøtet valgte John Flatøy og Arne Reigstad til å underskrive protokollen.

Enstemmig vedtatt.

1



Sak 8 Behandling av idrettslagets årsberetning

Styret fremla idrettslagets årsberetning for godkjenning av årsmøtet.

Følgende hadde ordet i saken: Jarle Sæbø og Helge Brekke

Vedtak: Årsmøtet godkjente årsberetningen.

Enstemmig vedtatt.

Sak 9 Behandling av idrettslagets regnskap i revidert stand

Styret fremla idrettslagets regnskap i revidert stand for godkjenning av årsmøtet.

Følgende hadde ordet i saken: John Flatøy

Totale inntekter i 2017: 627 031.-

Totale utgifter i 2017: 419 000.-

AKS-77 brukte 160 000 til innkjøp av utstyr i forkant av NM-veteran. 39 000 vil bli

tilbakebetalt fra kommunen i2018.

Revisor har godkjent regnskapet, men revisor har gitt kommentar. Rutiner for kiosksalg, salg

av klær osv. må spesifiseres, slik at dette kan vises i regnskapet.

Driftsinntekter Knarvikmila: 3 861 553,-

Driftsutgifter Knarvikmila: 3 417 000,-

Resultat Knarvikmila: 445 144,-

Egenkapital Knarvikmila var - 40 249,- for 2016.

Egenkapital Knarvikmila var 174 895,-for 2017.

Bilpremien ble motfakturert med Kvernland bil i 2016. Det ble den ikke i 2017. Derfor mindre

sum på sponsorinntekter i 2017. Reelt sett er sponsorinntektene større i2017 enn 2016.

Stor økning i utgifter til lys og vedlikehold av Brekkeløypa 2017, skyldes grusvedlikehold av

løypa i 2017.
Vedtak: Årsmøtet godkjente regnskapet.

Enstemmig godtatt.

Sak 10 Behandling av forslag og saker

Sak 10.1 Medlemskontingenten

Følgende hadde ordet i saken: Robert Skar.

Styret vil justere opp kontingenten med kr. 100,- for alle typer medlemskap gjeldene fra

2019. De som melder seg inn etter 1. juli betaler for et halvt år og etter 2019 satser.

Vedtak: Årsmøtet slutter seg til styrets forslag til endringer av medlemskap/treningsavgift.

Enstemmig vedtatt.

Sak 10.2 Hvordan kan styret tilrettelegge for flere trenere og beholde dem vi har.

Følgende hadde ordet i saken:

Helge Brekke mener trenerne bør få kjøregodtgjørelse. Viktig at det blir en gjensidig

forpliktelse mellom klubb og trener, dersom det blir aktuelt med betaling.

Amund Langøy uttrykker behov for flere trenere.11

Erlend Vik meiner vi kan betale noen ungdommer til å hjelpe på treningene.

Ørjan Svendsen sier at trenerne kan gi opplæring til de evt. nye unge trenerne vil prøve seg.

John Flatøy nevner arb.giveravgift.

Amund Langøy: Trenerteamet trenger flere hender. Vi som trenere har ikke bedt om

betaling.

Styret arbeider videre med trenersaken og nytter de tiltak som er nødvendig.

Sak 10.3 Norna Salhus avtalen/samarbeidet.

Klarer vi å gi et godt tilbud til de utøverne som vil satse uten dette samarbeidet?

Følgende hadde ordet i saken:
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Ørjan Svendsen ser at trenerhjelp fra Norna er nødvendig for 3 gi et tilbud som er godt nok

for de som vil satse.

Harald Nygård mener det er viktig å gi et tilbud til de som vil satse.

Erlend Vik: Norna Salhus gir oss opplæring for å bistå våre egne utøvere.

Dersom våre utøvere skal representere Norna Salhus, betaler Norna utgiftene.

Dersom utøverne klasses opp til seniorklasse, må de representere Norna-Salhus.

Arne Reigstad: Kan det bli en sovepute for AKS å ha Norna-avtalen? Viktig at vi prøver å

utdanne og få tak i trenere for å beholde seniorer i klubben. Det er leit dersom vi ikke får ha

gode seniorer i klubben.

Amund Langøy: Norna trenger utøvere fra AKS-77 for å opprettholde et så godt som mulig

treningsmiljø for utøverne. Den enkelte utøver kan reservere seg fra avtalen.

Vedtak: Årsmøtet vedtar at Norna-Salhus avtalen holder frem slik som den er i dag.

Antall stemmer for: 14.

Antall stemmer mot: 4.

Sak 10.4 Styret ber om mandat til å utarbeide ny organisasjonsplan.

Årsmøtet gir styret fullmakt til å utarbeide ny organisasjonsplan.

Sak 11 Fastsette medlemskontingent/treningsavgift

Styret fremla forslag til medlemskontingent for fastsettelse av årsmøtet.

Følgende hadde ordet i saken: Erlend Vik.

Vedtak: Årsmøtet fastsatte følgende medlemskontingent jmf. framlegg fra styret.

Enstemmig vedtatt.

Sak 12 Budsjett 2018 Fil AKS-77 og Knarvikmila

Styret fremla forslag til budsjett for vedtak av årsmøtet for Fil AKS-77 og Knarvikmila.

Følgende hadde ordet i saken: Robert Skar, John Flatøy, Erlend Vik, Jarle Sæbø, Daglig leder

Knarvikmila Eddie Ebbesvik

Vedtak: Årsmøtet vedtok styrets forslag til budsjett med følgende endring i budsjett til Fil

AKS-77: Inntekt LAR-midler blir økt fra 25 000,- til 50 000,- i budsjettet med årsresultat

redusert fra -93 000 til -68 000,-.

Enstemmig vedtatt.

Sak 13 Behandling av idrettslagets organisasjonsplan

Styret fremla forslag til organisasjonsplan for behandling på årsmøtet.

Følgende hadde ordet i saken: Robert Skar.

Vedtak: Årsmøtet vedtok styrets forslag til organisasjonsplan.

Enstemmig vedtatt.

Sak 14 Valg

14.1 Valg av styreleder:

Valgkomiteen foreslo Jarle Sæbø som styreleder i et år til.

Vedtak: Årsmøtet valgte Jarle Sæbø som styreleder.

Enstemmig vedtatt.

14.2 Valg av nestleder:

Valgkomiteen foreslo Erlend Vik som nestleder i et år til.

Vedtak: Årsmøtet valgte Erlend Vik som nestleder.

Enstemmig vedtatt.
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14.3 Valg av øvrige styremedlemmer:

Robert Skar (1 r til)

Erlend Vik (1 år til)

Arne Reigstad (gjenvalgt for 2 år).

Marita Tunes (nyvalgt for 2 ar).

Einar Nilsen (nyvalgt for 2 år).

Enstemmig vedtatt.

14.4 Valg av varamedlemmer:

Grethe Jørgensen (nyvalgt 1 år).

Stein Håkon Bråten (1 år til).

14.5 Valg av revisorer

Fil AKS-77: Steinar Molland (1 ar)

Fil AKS-77: Andreas Aasgård (1 år)

Knarvikmila Karl Vgsto\ (1 %r)

14.7 Valg av valgkomiteen

Grethe Thorsheim(velges for 1 år)

Målfrid H. Valdersnes(velges for 1 år)

14.8 Valg Knarvikmila-styret:

Bjorn Lvik - leder (1 r)

Einar Vatne - medlem (2 år)

Harald Nygård - medlem (2 år)

Klaus Nyhammer - medlem (2 år)

Magnar Lovik - varamedlem (1 ar)

Harald Øvstegård - varamedlem (1 år)

Målfrid H. Valdersnes (1 år til)

Ungdomsrepresentanter

Andrea Thorsheim (1 år)

Anders Vik (ny 1 år)

Lindås den 21.02.2018
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Arne Reigstad
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